



Develop your potential!

Explore the many technology job opportunities at the CRA, one of Canada's largest employers in the information technology industry. At the Canada Revenue Agency, we put people first.

Join our team to:

- contribute to tech solutions that benefit Canadians
- work with professionals who embrace collaboration, respect and integrity
- expand your skills and take advantage of professional development opportunities
- take care of your well-being and health and enjoy comprehensive employee benefit packages
- advance your career in IT to the next level in technical, project management and governance streams, including business intelligence, artificial intelligence, data analysis, security, programming, user experience support, sustainable systems and more

Be a part of a diverse workforce that reflects the public it serves.

Come discover the many possibilities!



Apply now at:
canada.ca/work-at-cra



Canada Revenue
Agency

Agence du revenu
du Canada

Canada



Développez votre potentiel!

Explorer les nombreuses possibilités d'emploi en technologie à l'Agence du revenu du Canada, l'un des plus grands employeurs au Canada dans le secteur des technologies de l'information. À l'Agence du revenu du Canada, nous plaçons les gens d'abord.

Joignez-vous à notre équipe pour :

- contribuer aux solutions technologiques qui profitent aux Canadiens;
- travailler avec des professionnels qui favorisent la collaboration, le respect et l'intégrité;
- élargir vos compétences et bénéficier d'occasions de perfectionnement professionnel;
- prendre soin de votre bien-être et de votre santé, et profiter d'avantages sociaux complets;
- faire avancer votre carrière en TI au prochain niveau dans les secteurs techniques, de gestion de projet et de gouvernance, y compris l'intelligence d'affaires, l'intelligence artificielle, l'analyse des données, la sécurité, la programmation, le soutien à l'expérience utilisateur, les systèmes durables et plus encore.

Faites partie d'un effectif diversifié qui reflète le public qu'il sert.

Venez découvrir les nombreuses possibilités!



Postulez maintenant à :
canada.ca/travailler-a-arc

